
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  09.06.2021 
 
Mia Holdhus sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
Vestland Ungdomsutval ønskjer på det sterkaste at fylkeskommunen skal prioritera arbeid 
med kulturkort, og arbeide for at det skal kunna realiserast. Dersom det absolutt ikkje er 
mogleg med eit kulturkort grunna økonmiske utfordringar, er det ynskjeleg at ein arbeider 
for andre løysingar som bidrar til meir tilgjengeleg kulturtilbod for ungdom.» 

 
Avrøysting 
Holdhus sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Uttale frå Vestland ungdomsutval 
Vestland Ungdomsutval ønskjer på det sterkaste at fylkeskommunen skal prioritera arbeid med 
kulturkort, og arbeide for at det skal kunne realiserast. Dersom det absolutt ikkje er mogleg med eit 
kulturkort grunna økonomiske utfordringar, er det ynskjeleg at ein arbeider for andre løysingar som 
bidrar til meir tilgjengeleg kulturtilbod for ungdom. 
 


